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1 Topsport 
 
Meeting Wietse & Ann (Sport Vlaanderen)  
 
Wietse had een goed gevoel bij deze vergadering maar voelde wel aan dat ze het laken naar hun 
willen trekken. De situatie met de aanpassingen zijn quasi niet besproken... We wachten op het 
verslag om te reageren. Ondertussen is er wel gesproken met Sofie DB (programma manager) die dit 
intern zal opvolgen.  
 
Kledij voor Yellow Arrows – BOIC  
 
Bijkomende kledij is aangevraagd en bezorgd - Jul heeft de pakketjes voor Sarah en Quinten 
opgehaald bij het BOIC. Ben heeft gezorgd voor de bedrukking. 
Ondertussen een overzicht van de prijzen gekregen. Belangrijk is verdere afspraken te maken voor de 
toekomst. 

 
 
Voorstel tot het aanleggen van een stock zodat de bijkomende vragen sneller en efficiënter kunnen 
opgevolgd worden. Ook vraag gesteld naar T-shirt of polo voor de besturen van BSV en LFBTA...  
 
Dossier vrouwenboogschieten ingediend bij WA  
Negatief antwoord vanuit WA. 
 
Opvolging situatie Elian  
Elian heeft een deeltijdse job gevonden waarbij de combinatie met topsport wel haalbaar is. 
 
Meeting Johan, Wietse en Jul – 17/5 
 Bespreking werking topsport voor de komende maanden. Een duidelijke taakomschrijving volgt na 
de komende maanden, zodat kan nagegaan worden waar de noden zijn en waar welke expertise 
moet ingeschakeld worden. 
 
Opmaak Excel doc. kosten versus budgetten topsport. Doelstelling: een duidelijk en efficiënt 
overzicht te hebben van de gemaakte kosten ten opzichte van de voorziene budgetten. 
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Extra vraag aan Sport Vlaanderen:  
Vraag tot steun voor de kosten van de trainers B die de eerste maanden hebben ingevuld met 
betrekking met de trainingen van de Yellow Arrows.  
Aanvraag is goedgekeurd en zou opgenomen worden in het nieuwe addendum.  
 
Extra subsidie-ondersteuningsmogelijkheid 
Naar aanleiding van een onvoorzien restbudget gaf Sport Vlaanderen Topsport de Vlaamse 
Topsportfederaties de mogelijkheid om een vraag tot extra steun in te dienen. Zie als bijlage het 
voorstel van BSV. 
 
Werkgroep TOP-TDP – 17/5  
Vergadering met Wietse, Steven, Nico en Jul (VO: Thierry) Doelstelling: de grote lijnen van de werking 
uittekenen.. Normaal was de start voorzien op 1 juni maar omwille van volgende redenen uitgesteld 
tot 1j juli. 1/ Alle kandidaat T-Hubs waren nog niet klaar of de trainer was niet ter beschikking... 2/ 
Examenperiode... beter is de vakantieperiode Dus in de maand juni worden de voorziene trainingen 
voor beloften verder gezet door Thierry en Nico. (Nico in de plaats van Ronny, die officieel gestopt is. 
 
Beslissing: 

Het bestuur gaat akkoord met afvaardiging van Jean Martens als coach voor het WK field, de 
secretaris onthoud zich van de stemming. 
 

2 Administratieve zaken 
 

• Opmerkingen verslag Bestuursvergadering 09/05/2022.  
Er zijn geen bemerkingen op het ingediende verslag. 
 
Beslissing: 

Het Bestuur aanvaardt het verslag van de bestuursvergadering van 9/05/2022. 
 

• Update financiële stand van zaken 
De AC overloopt kort even de belangrijkste zaken mbt de financiën. 
 
In het document werkbegroting werd de financiële stand van zaken op 09/05 naast deze van 13/06 
gezet.  
  
Inkomsten 
 

- Er werd voor 615 euro aan facturen opgemaakt voor initiaties 
 
Uitgaven 
 

- Huur secretariaat: Factuur van 52.45 euro mbt energie van de concessie 
- Aankoop materiaal: Factuur van 1.400 euro aan VAT mbt de aankoop van de high-speed 

camera 
- Aankoop sportmateriaal: factuur 3D doelen 3741,92 euro en bestelling mobiele telefoons 

5227,00 euro 
- Interne en externe communicatie: facturen van Mobile Vikings 40 euro, proximus, onkosten 

telefoon Wietse 20euro 
- Kantoorbenodigheden: JVD ict solutions 847 euren en facturen canon 54 euro 
- Verplaatsingskosten: onkostenvergoeding voor verplaatsingen Stijn en Wietse 
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- Verplaatsingskosten internationaal: vliegtickets Medellin en Lilleshall 
- Verzekering: factuur van de sport promotionele polis 
- Bescherming auteursrechten: factuur reprobel 
- Sociaal secretariaat: kosten SDworx maand mei 
- Kosten MC: beheerskosten Sodexo maand mei 
- Lidgelden: lidgeld VSDC 100 
- Verblijfskosten: verblijf hotel Wietse Brussel en maaltijd in Zurich 
- Kosten vergadering drank en stage: kosten drank/maaltijd overleg NHB 

 
 
 
Overlopen offertes 

- Regiowerking: offerte Promes 
o 200 gouden, 200 zilveren en 200 bronzen = 1.253 euro  
o Uitdelen als regiocompetitie is afgelopen 

 
- Compound sterren bijna uitgeput en staat HBL op 

o Akkoord voor bijbestellen 
 

- Field: groene en bruine sterren bijbestellen 
o Bestellen pins (offerte wordt aan het bestuur bezorgd) 

 
- FITA target: zwart en blauw bijbestellen 

o Bestellen pins (offerte wordt aan het bestuur bezorgd) 
 
Beslissing: 

Het bestuur gaat akkoord met het bijbestellen van de pins/awards. 
 
 

• Ledenadministratie stand van zaken: 
Sedert de vorige bestuursvergadering hebben 6 leden zich aangemeld  
 
Stand ledenaantallen: 

o Op 10 januari 1486 leden  
o Op 21 februari 1509 leden 
o Op 14 maart 1524 leden 
o Op 11 april 1580 leden 
o Op 9 mei 1612 leden 
o Op 13 juni 1618 leden 

 
Beslissing: 

Het Bestuur vraagt om tegen het indoorseizoen een label-systeem op poten te zetten zodat 
deelnemers aan initiaties eenvoudig naar een club in hun eigen omgeving kunnen zoeken doormiddel 
van bv het gebruik van een QR-code. Deelnemers van initiaties zouden bv een witte armband krijgen 
(=white arrow diploma).  
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3 Intern beleid 
  

• Congres WA verslag voorzitter 
De voorzitter geeft een kort verslag van het WA congres. Belangrijk: 
- Binnen 2 jaar EK in Essen (Duitsland) 
- Volgend jaar groot Para-event in Rotterdam. 
- Omdat er geen WK indoor meer is, elk jaar een EK indoor. 
- WA zet in op compound op de spelen te krijgen (2028). 
- Vraag werd gesteld aan Tom Dielen mbt 30 seconden regel en het schrappen van de inhaalpijlen: 

Reeds een motie ingediend bij WA door Zweden. Er zijn nog landen die het bemerken. Begin juli 
komt het vraagstuk voor in een commissie (voorstel: enkel ranking tournaments 30 seconden regel 
en geen inhaalpijlen) 

 

• Overleg KSM – onderhoud doelen: 
 
We hebben samengezeten met de club KSM voor een korte evaluatie van het onderhoud en de staat 
van de Danage doelen. Volgende zaken werden besproken: 
 
- De staat van de doelen is voldoende in orde om voor dit seizoen toe te komen. Voor 2023 zal er 

opnieuw geïnvesteerd moeten worden in de doelkaders en de vierkante Danage blokken. 
- Bij het uitladen van de container blijkt dat de inventaris niet meer klopt. Zo ontbreekt er voldoende 

touw om een volledige wedstrijd uit te zetten. Tevens zijn de gardena haspels niet ideaal om het 
touw te stokkeren. 

- De Danage doelen zijn vaak niet correct ingeladen ( in de verkeerde richting er ingezet, spanriemen 
niet correct gebruikt). Net zoals Jan aanhaalt in het gesprek dat hij heeft gehad  met Manuella 
dienen we te bekijken hoe we het correct gebruik van de container strenger kunnen controleren: 
waarschuwing/inhouden waarborgen/boetes/… 

- Indien clubs de doelen transporteren via aanhangwagens, worden de kaders opgespannen met 
spanbanden. Dit is nefast voor de houten kaders die kromtrekken en het begeven. Dit zou niet 
toegelaten mogen worden. 

- KSM vraagt aan BSV of er de mogelijkheid zou zijn om met een vaste transporteur samen te werken 
voor clubs die geen beroep kunnen doen op de gemeente. 

- Opnieuw bekijken samenwerking KSM. Voorheen organiseerde de club een F2F tornooi en konden 
zij in ruil voor het onderhoud gratis gebruik maken van de doelen. Aangezien zij deze wedstrijd 
niet meer organiseren dient er opnieuw een voorstel uitgewerkt te worden. 

 
Beslissing: 

Het Bestuur stelt een vergoeding voor van 500 euro voor(verhuur Danage doelen 2 wedstrijddagen). 
 

• Overleg NHB scheidsrechtersopleiding 
 
Axel en de AC hebben samengezeten met Sabine Brok van de NHB om te bekijken of er kon 
samengewerkt worden in het kader van de scheidsrechtersopleiding. 
De scheidsrechtersopleiding van de NHB is gestructureerd in 2 niveaus: 

- Verenigingsscheidsrechter: online toelatingsproef, workshop, stage en praktisch examen 
- Bondscheidsrechter: 2 daagse workshop, stage en praktisch examen 

 
De lesgever is internationaal scheidsrechter Henk Wagemaekers.  
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De NHB ziet alvast het nut in om de opleiding met BSV samen te laten vallen. Op deze manier kunnen 
zij de kosten ook beter spreiden over de deelnemers. 
 
Indien BSV in dit verhaal zou instappen dienen we dus eveneens een onderscheid te maken tussen 
club en federatiescheidsrechters. Dit zou mogelijks een oplossing kunnen zijn voor onze lci-wedstrijden 
en 25 meter wedstrijden waar we moeilijk scheidsrechters voor kunnen vinden. 
 
Een aparte opleiding Field zou eveneens kunnen uitgewerkt worden met de NHB. Hier heeft Axel reeds 
de basis voor klaar. 
 

• Voorstel wijzing sportreglement: 
- wijzigingen die onmiddellijk ingaan omwille van de beslissing RBA over de tijdsaanduiding van 40 

seconden 

- wijzigingen die het bestuur mogelijk wenselijk acht die ingaan bij de aanvang van het indoorseizoen 

Tekst die in het geel is aangeduid had ik graag de mening van het bestuur vernomen. 

1. Beheer sportreglement: is het bestuur nog akkoord met onderstaande formulering? 
Zoals vermeld door Jan wordt dit op de cloud geplaatst 

 

2. Schrapping onderscheid A+ en A wedstrijden (werkt verwarrend) 

 

3. Afspraken annulering wedstrijden 
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Toevoeging: Elke wijziging in de kalender zal meegedeeld worden via de website van BSV. 

Schrapping: indien dit bv een belangrijke selectiewedstrijd is  

4. Optie andere wedstrijden toe te laten in kampioenschappenmaand: 
Reden: laatste weekend van september soms al LCI wedstrijden 

 

Schrapping: tenzij het bestuur anders beslist 

Toevoeging: Op voorstel van de sporttechnisch coördinator kan het bestuur een uitzondering 

toestaan. 

5. Wijziging procedure eerste organisatie wedstrijd 

 

6. Afspraak tijdslimiet beslissing RBA 12 mei: 
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7. Toevoeging divisies die ontbraken 

 

8. Vraag aan het bestuur: wat doen we met onderstaande geel gemarkeerde tekst? 
Spreken we over niet-leden op B-wedstrijden? Indien ja, maken we dan slapende honden 

wakker? Indien we dit dan doen, zijn we akkoord dat niet-leden deelnemen aan onze B-

wedstrijden die op de kalender staan? 

 

9. Wedstrijdtaksen blijven behouden indien er geen wijzigingen zijn 

 
• IANSEO: stand van zaken 
Momenteel dient enkel nog de hardware (switch, antenne en laptop)  aangekocht te worden zodat 
het scoreverwerkingsprogramma kan ingezeten worden op een wedstrijd. Kostprijs tussen de 500 en 
600 euro. 
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Beslissing: 

Het Bestuur gaat akkoord met de aankoop van de hardware. 
 
 
 

• Initiatie Krinkel 
De chiro gaat akkoord met de voorgestelde prijsofferte. Het bestuur vraagt aan de STC om eveneens 

de club SSR (Jeff Scheyltjens) te betrekken in de organisatie.  

• Workshop sportpsycholoog 
Er werd nogmaals promotie gemaakt op de social media kanalen van BSV. Momenteel zijn er 7 
inschrijvingen. 
 
 
 
 

4 Beleidsdomeinen 
 

• KA (Aanvraag VK 25m 3p) 

- Samenroepen commissie 

Tussen dit en 14 dagen wordt de commissie KA samengeroepen voor een overleg. Op dit overleg 

worden alle regioafgevaardigden uitgenodigd. 

 

- Uitstellen interland “100 jarige editie” 

Nadat duidelijk werd dat de huidige editie slechts de 98ste is, wordt de jubileum editie met 2 jaar 

uitgesteld. 

 

 

• LA  

 

- VK en BK indoor 

Mogelijks interesse vanuit XAT, zij doen navraag bij een mogelijke locatie. De huurprijs komt op 

160 euro per dag. XAT zal verder navraag doen naar de afmetingen van de zaal en 

horecamogelijkheden. 

 

- G-schutters 

Na een gesprek met coach Pier Helzinga, blijkt dat er in Nederland niet veel G-schutterswedstrijden 

worden georganiseerd. Om deze reden wordt het idee geopperd om een BENE Cup te organiseren. 

DE STC zal dit verder opnemen met de NHB en Vincent. 
 

• Samenstelling commissie 3D 

Voorstel tot samenstelling van de commissie 3D: 

- Lieve van de Wouwer (topsport 3D en FCM) 

- Bjorn Peeters (RHN) 

- Iemand van KSM 



 Meeting verslag Bestuursvergadering – 13/06/2022 
 

 

 

 

Einde vergadering: 23:00 

Datum volgende vergadering:  

 

 Voorzitter        Secretaris 

 

 

Francis Notenboom      Axel Annaert 

 

 


